
Protokół Nr XLVII/2014 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 16 października 2014 roku 
 
 

Otwarcia obrad sesji nadzwyczajnej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w 
Sędziszowie Adam Mysiara. 
Powitał zebranych radnych i pracowników Urzędu Miejskiego. 
Stwierdził iż obecnych jest 15 radnych – pełny skład Rady. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jacka Srokę – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Przedstawił proponowany porządek: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie współdziałania międzygminnego dotyczącego wspólnej 

realizacji projektu pod nazwą: „ Instalacja systemów energii odnawialnej na 
budynkach użyteczności publicznej oraz domach prywatnych w gminach 
powiatu buskiego i pińczowskiego”. 

5. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Burmistrz 
- o to aby kolektory były u nas staramy się od 2006 roku początkowo przez Związek 
Gazociąg w Proszowicach do którego należało 30 gmin, z naszej gminy ok. 600 chętnych, 
wydawało się że jest bardzo blisko realizacji ale nie udało się. Później staraliśmy się przez 
Związek Ekologia i również się nie udało. Tylko grupie gmin z powiatów buskiego i 
pińczowskiego udało się złożyć projekt do funduszu szwajcarskiego. Pojawiła się możliwość 
żeby gmina Busko-Zdrój jako realizator przyjęła nas do tej grupy. Byliśmy na spotkaniu na 
którym zaakceptowano włączenie nas do tej grupy, może to być ok. 600 domów prywatnych 
plus 3 instytucje publiczne. Jest bardzo duże tempo prac, powinny być zakończone do końca 
2015 roku, ewentualnie może być przedłużone do ½ roku. Busko-Zdrój prowadzi procedury 
przygotowawcze od 2010 roku, będzie wymagany ogrom pracy z naszej strony. Możliwe jest 
dofinansowanie do 75% kosztów kwalifikowanych + 8% VAT. 
Busko-Zdrój jest po przetargu, pokazaliśmy w załączniku koszty po stronie mieszkańców. U 
nas trudno na dziś powiedzieć jakie dokładnie będą koszty, poznamy je dopiero po przetargu. 
Byli u nas przedstawiciele Instytucji Zarządzającej z Warszawy, jest bardzo dużo zadań do 
wykonania, pierwszym krokiem jest podjęcie uchwały o przystąpieniu do projektu. Po stronie 
gminy ogromna praca przygotowawcza, wdrażająca, rozliczenie i zapłata za tę część którą 
Szwajcarzy będą finansować, musimy wziąć kredyt zapłacić a ludzie będą spłacać. Musimy 
podjąć decyzję czy w to wchodzimy. 
Radny J. Wiencek 
- z tych wyliczeń wynika koszt 2400zł na mieszkańca, czy wiemy ile kolektorów w Busku 
będzie robione? 
Pan Burmistrz 
- zakładają montaż ok. 2000szt, 



- są duże szanse rozszerzenia zadania o gminę Sędziszów i my wtedy nie będziemy ogłaszać 
przetargu. 
Radny M. Mentel 
- dotychczas projekty były dofinansowane 45%, jeśli jest szansa uzyskać 75% 
dofinansowania trzeba dookreślić dokładnie czy to jest od 70 – 75%. 
Pan Burmistrz 
- realnie od 70 – 75%. 
Radny M. Mentel 
- dla 4 osób 12tys. dla 5 osób 17tys. nie ma się nad czym zastanawiać. 
Radny W. Tabor 
- chętnych na pewno nie zabraknie. 
Radny D. Juszczyk 
- była firma która proponowała mi instalację za 7000zł. 
Radny J. Wiencek 
- czy będą różnice w cenie w zależności od trudności wykonania instalacji? 
Pani H. Barska 
- do 300m2 8% VAT, jeśli nie da się na budynku tylko obok to VAT wyniesie 23%. 
Radna B. Wójcik 
- czy będą spotkania z mieszkańcami, co z nowymi chętnymi? 
Pani H. Barska 
- dajemy dokumenty do tych co się wcześniej zgłosili, mają 14 dni na uzupełnienie i zwrot, 
będziemy wiedzieć ile faktycznie jest chętnych, Burmistrz stara się aby powiększyć grupę do 
700 osób. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- proszę sprawdzić ilu faktycznie osób można przyjąć bo będą chętni i nie będą mogli 
skorzystać. 
Pan Burmistrz 
- w 2008 roku gdy zbieraliśmy chętnych każdego kto się zgłosił zapisaliśmy, teraz nie 
możemy robić ogólnego naboru. Trzeba sprawdzić czy wszystkie zapisane osoby nadal są 
chętne. Nie możemy poszerzać grupy chętnych, audyty energetyczne na obiekty publiczne są 
zrobione, po zebraniu wniosków zrobimy zbiorówkę. 
Radny J. Wiencek 
- kto zdecyduje gdzie będą montowane instalacje? 
Pani H. Barska 
- właściciel z projektantem, instalacja przez 5 lat będzie własnością gminy, przez ten okres 
nie można nic robić na urządzeniu bo traci się gwarancję. 
Radny Z. Gładki 
- teraz warunki są korzystne, czy podajemy osoby stale zameldowane? 
Pan Burmistrz 
- podajemy osoby zamieszkałe, problemem będzie przedstawienie księgi wieczystej bo to jest 
warunek. Jeśli ktoś zrezygnuje wchodzi kto inny. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie współdziałania międzygminnego dotyczącego wspólnej 
realizacji projektu pod nazwą: „ Instalacja systemów energii odnawialnej na 
budynkach użyteczności publicznej oraz domach prywatnych w gminach powiatu 
buskiego i pińczowskiego”. 
Głosowanie 
15 głosów – za                uchwała Nr XLVII/368/2014 
Ad. 5 
Przewodniczący zamknął obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 



 
Na tym protokół zakończono 
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